
Gnaverhavens Grundejerforening 

 

EKSTRAORDINÆR GENERALFORSAMLING 

Søndag den 17. NOVEMBER 2019 kl. 13.00 
Hos OLDFRUEN, Marielyst Strandvej 25A, Marielyst – lokale på 1. sal 

 

DAGSORDEN 
1. Valg af dirigent, referent og 2 stemmetællere 

2. Orientering ved formanden Niels A. Jensen 

3. Forslag 

Forslag 1 

Bestyrelsen bemyndiges til at nedtage de eksisterende postkassestativer og 
etablere et nyt postkassestativ. 

Der etableres eet nyt postkassestativ ved indkørslen til Gnaverhaven. Stativet 
opsættes af grundejerforeningen til 36 postkasser. Grundejerforeningen betaler 
for udgiften til nedtagning og etablering af stativer. De grundejere, der ønsker 
opsat en postkasse betaler for postkassen og lås. 

Begrundelse for forslaget vedlægges dagsordenen. 

Forslag 2 

Bestyrelsen bemyndiges til at nedlægge foreningens antenneanlæg. 

Bestyrelsen bemyndiges til at foranledige dee nødvendige ændringer af 
servitutter og vedtægt m.v. Når det formelle er på plads, ophører foreningens 
forpligtigelse af vedligehold og administrationen af TV signalet. Kontingentet for 
et medlemsskab vil herefter blive justeret tilsvarende. 

 

Begrundelse for forslaget vedlægges dagsordenen. 
Forslag 3 

Ændring af foreningens vedtægt § 2 

Under foreningens formål slettes teksten fællesantenneanlæg, således, at den 
fremtidige vedtægt § 2 får følgende ordlyd: 

Foreningens formål er at varetage medlemmernes interesser i almene 
grundejerforhold inden for foreningens område, herunder vedligeholdelse af de 
private veje, stier, fællesarealer, beplantningsbælter og postkassestativer jf. 
tinglyst deklaration den 31.7.1980 og lokalplan 56. 

 

4. Eventuelt 

Tilmelding med angivelse af ejendommens adresse i Gnaverhaven samt antal 
deltagere bedes venligst fremsendt pr. mail til formand@gnaverhaven.net senest 
den 10.11.2019 

mailto:formand@gnaverhaven.net


Begrundelse for forslag 1 

 
Igennem længere tid har vi i grundejerforeningen diskuteret en udskiftning af postkasse-
stativerne, hvilket blev accelereret af det faktum at postkassestativet ved Bæverstien 24 står på 
den forkerte side af skellet og under alle omstændigheder skal flyttes. Bestyrelsen har 
diskuteret forskellige løsningsmodeller og foreslår at grundejerforeningen dækker udgiften til 
stativer og etablering af 3 nye ensartede postkasseanlæg mens de sommerhusejere, som 
ønsker en postkasse, hver især betaler for den enkelte postkasse. 
Bestyrelsen har indhentet tilbud på Allux og Mefa postkasseanlæg og foreslår følgende: 
De sommerhusejere som har tilkendegivet, at de ønsker en postkasse, vil blive opkrævet en 
betaling på 1000,00kr. pr.31.1. 2020 for en ny postkasse. Hvis andre sommerhusejere har 
ændret mening og alligevel ønsker en postkasse, bedes de venligst give besked til bestyrelsen 
på e-mail til formand@ganverhaven.net snarest muligt. 
Som udgangspunkt bliver der kun opsat postkasser for de ejere, som har betalt de 1000,00 kr, 
senest 31.1.2020. 
I de nye postkassestativer vil der være et begrænset antal ”ledige” reservepostkasser til brug 
for de medlemmer, som senere måtte få behov for postkasse. Det er derfor vigtigt, at alle med 
behov for postkasse er med fra start.  
Bemærk, at de eksisterende postkasseanlæg med postkasser vil blive fjernet af grundejerfor-
eningen inden etableringen af nye anlæg, og de som har postkasser hængende opfordres til at 
nedtage dem inden 15.2020. De kan evt. placeres ved det enkelte sommerhus, hvor der så 
(måske) kan leveres aviser o.lign. 
 

Begrundelse for forslag 2 
 
Grundejerforeningen har igennem flere år haft meget høje udgifter til vedligehold af antenne-
anlægget, og snart kommer der en udgift på omkring 20.000 kr. til etablering af eltavler og 
målere ved de forstærkere i anlægget som ikke har målere p.t. Disse vedligeholdelsesudgifter 
betales af samtlige grundejere, hvilket bestyrelsen ikke mener er rimeligt da under halvdelen af 
grundejerne er tilsluttet. Ydermere har bestyrelsen som bekendt indgået en aftale med Fibia 
om etablering af fibernet i området hvilket opfylder intentionen i forpligtelsen om infrastruktur 
til levering af TV, jf. den servitut som er tinglyst. Fibia har oplyst at de vil køre en kampagne her 
i efteråret hvor grundejere som endnu ikke er tilkoblet fibernet kan blive koblet på gratis 
(normalpris 2.000,-) og udnytte den gældende aftale om levering af 100/100 Mbit internet-
forbindelse via fiber for 199,- pr. måned samt udnytte en fordelagtig aftale om levering af TV. 
Da der stadig er mange som er tilkoblet fællesantenneanlægget foreslår bestyrelsen derfor at 
de etablerer et fællesantennelaug som kan videreføre antenneanlægget, etablere eltavler og –
målere og foretage de administrative opgaver vedr. TV signal osv.  
 

Begrundelse for forslag 3 

Hvis et flertal af de fremmødte stemmer for forslag 2, er det heraf en naturlige konsekvens, at 
mindst 2/3 af de fremmødte stemmer for forslaget til ændring af vedtægtens § 2. 

mailto:formand@ganverhaven.net

